
NAPOMENA:  

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Slavke Matića sa 30. sjednice Predstavničkog 
doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 
 

VESELIN POLJAŠEVIĆ: 

I ja sam izašao, ali čuo sam da je bilo jedno pitanje oko mosta na Svilaju, moram da 

kažem da taj most na Svilaju, dakle, uređena je između BiH i Hrvatske ta kvantna tačka i da 

će se most raditi, dakle, BiH i Hrvatska zajedničkom inicijativom. 

Hvala vam. 


